
MR vergadering 04-9-2023 

  

Aanwezig: Manon Peeters (voorzitter), Reny Hermens (secretaris/tijdbewaker), Yvonne 
Kuijpers, Carlijn Draibas (notulist), Mirthe Roelofs, Thijs Knaapen, Arabella Ganzeman, Warda 
Boutaibi, Glenn Cox, Ilse Gruithuijzen 

Opening 
De vergadering wordt geopend om 19.32 uur. 

 
Welkom 
Glenn wordt welkom geheten in de MR. 
 
Aanwezigheid Laura/Arabella 
Directie is uitsluitend op uitnodiging aanwezig. Bij fysieke onderwerpen sluit Arabella 
meestal aan, bij de online vergaderingen sluit Laura aan. Afhankelijk van de onderwerpen 
kan hiervan afgeweken worden. 
 
Herinnering etentje 
Aanstaande vrijdag etentje om 19 uur bij Paviljoen Genneperparken. 
 
Homogeen/heterogeen 
Er is een keuze gemaakt in het bureau dat gaat ondersteunen bij het proces 
homogeen/heterogeen, te weten BCO.  
Er bestaan aarzelingen betreft het gekozen bureau, met name of dit bureau de juiste 
expertise en ervaring in huis heeft. Er is nu afgesproken dat er aanstaande woensdag (6 
september) een definitieve beslissing genomen wordt. 
Er is nog een andere partij (Edux), waar eventueel nog verder naar gekeken kan worden 
mocht de eerste alsnog afvallen. 
 
Vacatures 
Alle vacatures zijn vervuld. Alleen het verlof van Thomas is nog niet opgevuld, de 
verwachting is dat dit intern opgelost kan worden. 
 
Uitslag evaluatie achterbanvertegenwoordiging 
Er is opgehaald bij collega’s hoe de nieuwe werkwijze wordt ontvangen. Collega’s zijn blij 
met de agenda vooraf en de terugkoppeling achteraf. Er hebben 9 teamleden gereageerd op 
het evaluatieverzoek. 
 
Info-avonden kleuters 
Deze zijn komen te vervallen. Hiervoor in de plaats is een informatie brief gekomen en een 
fotoboekje over de dag-invulling van de kleuterklas. 
 
Discrepantie lesvrije dagen in ouderportaal 
Dit is doorgegeven en als het goed is klopt de agenda nu wel. 
 
 
 



Berichten ouderportaal kort online 
Er wordt nagedacht over een oplossing voor berichten die het hele jaar belangrijk zijn 
(gymrooster, lesvrije dagen etc). Deze zijn nu vaak maar korte tijd zichtbaar, en later lastiger 
terug te vinden. 
 
Groep 8 vervanging 
Er is onrust betreft de wisselende vervangingen in groep 8 (afwezigheid Thomas), geeft dit een 
stabiele start voor groep 8? 
Het is helaas niet anders, en er wordt echt gekeken naar de best mogelijke oplossing. 
 
Verjaardag beleid  
Er zijn steeds meer scholen waar de verjaardag niet meer gevierd wordt door middel van 
traktaties maar doormiddel van een viering in de klas. 
Het is in het verleden al eens gepeild om een switch te maken, maar dit kwam toen niet van 
de grond. Ook nu is er geen animo voor verandering van het verjaardag beleid. 
Er zal wel opnieuw aandacht gevraagd worden voor de gezonde traktaties op school. 
 
WMK (Werken Met Kwaliteit) vragenlijst 
Waar heeft de MR behoefte aan als het gaat om een nieuwe enquête? Kan er een standaard 
vragenlijst gebruikt worden? 
Reny gaat samen met Arabella naar de vragenlijsten kijken en doen de volgende vergadering 
een voorstel. 
 
Schoolgids: doelen school & aanpassingen +SOP (School Ondersteunings Profiel) 

Arabella gaat in op de vragen die naar aanleiding van de documenten worden gesteld en 
past waar nodig de betreffende punten aan. 
 

 
Ouderparticipatie 
In het kader van VVE (voorschoolse en vroegschoolse educatie) wordt bekeken hoe je ouders 
met een anderstalige of laagtalige achtergrond kunt helpen om hun kind te ondersteunen in 
taal. Het plan dat er ligt is verouderd en is toe aan een update. Leandra maakt samen met 
Korein het nieuwe plan hoe je taal en contact met ouders kunt stimuleren. Directie is van 
mening dat dit ook voor andere groepen van belang is. 
Ilse heeft contact met Leandra hierover, en gaat bekijken wat er nodig is om dit over de hele 
school uit te rollen. 
 
Wordt hierin ook meegenomen de ouderbetrokkenheid? Hierin moet ook zeker een plan 
worden gemaakt. 
MR adviseert dat er tijdens oudergesprekken gevraagd kan worden naar de mogelijkheden 
van ouders betreft hulp bij uitstapjes en activiteiten. (welke dagen wel/niet) 
 
Ilse zal de MR op de hoogte houden en de MR kan gebruikt worden als sparringpartner. 
 
 
Jaarsamenvatting maken 
De jaarsamenvatting wordt geschreven en wordt op de website geplaatst. 



 
 
Rondvraag 
Hoeveel tijd hebben kinderen om te eten en drinken? Het gebeurt nu wel eens dat bij 
jongere groepen kinderen het eten/drinken niet op krijgen in de gegeven tijd. Reny vraagt 
dit na. 
 
Is het continurooster al eens geëvalueerd? Onduidelijk of dit nog gedaan is. De punten die 
opgehaald zijn, zijn aangepakt. Wat wil je bereiken met deze evaluatie? Conclusie: nu geen 
evaluatie inplannen. 
 

Kleuterklassen hebben nog geen uitnodiging gehad betreft de oudergesprekken. Reny vraagt 

na hoe dit zit bij de betreffende klassen. 

 
 
Sluiting: 
Vergadering wordt gesloten om 21.10 uur. 
 
 

Actiepunten: 

Reny: navragen hoeveel tijd er voor lunch is bij verschillende groepen. 

Reny: navragen stand van zaken oudergesprekken bij kleuterklassen. 

 

 

 


